



**D. RELEASE OF INFORMATION FOR PUBLICITY /****COMMUNICATION DE RENSEIGNEMENTS POUR FIN PUBLICITAIRE** (read reverse / voir verso)

Signature of parent/guardian or participant (if 21 years or older) / Signature du parent/tuteur ou participant (si 21 ans ou plus)	Date
<b>Partner/coéquipier:</b> Signature of parent/guardian or participant (if 21 years or older) / Signature du parent/tuteur ou participant (si 21 ans ou plus)	Date

**Youth Science Foundation Canada / Fondation sciences jeunesse Canada**[cwsf@post.queensu.ca](mailto:cwsf@post.queensu.ca) or/ou (613) 533 6755**C. DECLARATION OF EXHIBITOR**

1. I certify that this project is my own work.
2. I have read and observed the rules of the Canada-Wide Science Fair.
3. I agree to respect any local recommendations made by the Host Committee or the National Science Fair Committee due to their special circumstances.
4. I permit YSF Canada to publish and/or distribute my project highlight sheet and/or my project.

**D. RELEASE OF INFORMATION FOR PUBLICITY**

1. You have my permission to use appropriate information about me for publicity purposes. This includes photographs, videos or likenesses that may be used by Youth Science Foundation Canada, sponsors of the awards for purposes of illustration, advertising or publication in any manner. I also consent to the use of my name in connection therewith.
2. One of the resources Youth Science Foundation Canada may provide to young scientists is a review of the CWSF on the Internet. With your permission, an entry will appear comprising of your name, the project title, region, and a record of any award won.

**C. DÉCLARATION DE L'EXPOSANT**

1. Je certifie que je suis l'auteur de cette présentation.
2. J'ai lu et observé les règlements de l'Expo-sciences pancanadienne.
3. Je respecterai les recommandations locale du comité organisateur ou du comité national des expo-sciences formulées dans certaines circonstances.
4. J'autorise la FSJ Canada à publier ou à diffuser les Grandes lignes de mon projet et/ou son sommaire.

**D. COMMUNICATION DE RENSEIGNEMENTS POUR FIN PUBLICITAIRE**

1. Je vous accorde la permission d'utiliser des renseignements appropriés à mon sujet à des fins publicitaires. Ces renseignements, comprenant des photographies, des enregistrements vidéo ou autre instrument semblable, peuvent être utilisés de toute manière jugée appropriée par la Fondation sciences jeunesse Canada, les commanditaires de prix à des fins d'illustration, de publicité ou de publication. J'accepte également que mon nom soit associé avec eux.
2. La Fondation sciences jeunesse Canada pourrait présenter l'Expo-sciences pancanadienne sur Internet, à titre de ressource pour les jeunes scientifiques. Avec ta permission, ton nom y figurera ainsi que le titre de ton projet, ta région et tout prix que tu auras remporté.

**Keep a copy of this form for your records / Prière de conserver une copie de ce formulaire dans vos archives**